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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
Tirsdag den 15/11 kl. 18.30 – 21.30 

Torsdag 8/12 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lise-Lotte 

Torsdag 5/1 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 1/2 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Lørdag 25/2 NO Bestyrelsesdag kl. 9-15 

Torsdag 20/4 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 9/5 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene 

Onsdag 7/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

 
Afbud: Liselotte, Kate, Lene, Lene, JE, Jan og Elsebeth 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 18.30 
- 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad 
Børnehaven: Der er ansat en barselsvikar pr. 1. 12. Der kommer ny 
studerende pr. 1.12. Der kommer også en ny PA-elev.  
Der er gang i planlægning af adventsarrangement. Det plejer at være en 
stor succes. Æbleskivesalget kommer til at foregå udendørs som sidste 
år.  
Onsdag d. 16. nov. kommer borgmesteren på besøg. 
Det planlagte tilsyn blev flyttet, men nu er der kommet en ny dato. Derfor 
kommer der også en dato for opfølgningsmøde.  
Ifm. forskningsprojektet legekunst er der kommet en bog med 
erfaringerne fra projektet. 
 
Der kommer et stort arr. d. 7. feb. 2023 for alle SFO-pædagoger i IBK. 
Det er et resultat af KL-partnerskab, som Alan og JE har deltaget i. 
 
Nordre SFO 
Der har været afholdt open by night. Det var en stor succes. Der 
kommer en ny aften til foråret. 
Der er ansat en ny pædagog pr. 1. feb. 2023. 
 
- Skole (besøg af BKF-udvalg) 
Isenvad 
Er lige gået i gang med det nye affaldssorteringssystem. 
Der har været besøg fra BKF-udvalget. Det var i oktober. Det gik godt. 
Der er to vakante stillinger. Stillingerne er slået op. Samtalerne er i uge 
50. 
Der er besparelser i sundhedsplejen. Det kommer til at ramme 
mellemtrinnet. Bekymrende. 
 
Nordre Skole 
Der er gang i renovering af den gamle tandklinik og depot ved indgang 
A. Det skal blive til et mødelokale. 
Perioden for skolehjemsamtaler er udvidet fra uge 43 til 6. 
Nyt rengøringsfirma er startet pr. 1. nov. Firmaet hedder KN-rengøring. 
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Nyt affaldssorteringssystem afprøves i midtfløjen. Der er behov for en 
oplæring i at sortere korrekt. 
Der har været afholdt første møde i jubilæumsudvalg. Jubilæumsugen 
bliver nok i uge 35/sidste uge i august. 
Uge 41 var sundhedsuge. Der var forskellige spændende aktiviteter. 
Der har været Spil-dansk-dag.  
Der har været to volley-dag. Både fjerde og ottende årgang kom hjem 
med pokaler. 
 
- SGU og specialområdet 
Info møde om SGU d. 24. nov. kl. 17.00-18.00 
Rundvisning i sanserummet – hvis vi når det i dag. 
 
- Forældregruppen 
Er det muligt at lave en madordning i Isenvad? Det kunne være 
skolemad.nu. Det skal undersøges, hvor stor interessen er.  

2. 19.00 
– 
19.10 

Nyt fra elevråd (Nordre) 
Der har lige været møde. Der bliver æbleskivesalg torsdag d. 8. dec. i 
12- pausen. 
Der har været første møde i fælleselevrådet. Det handlede mest om, at 
lære hinanden at kende. 

 

3. 19.10 
– 
19.25 

Status på forbrugsafgifter 
Gennemgang ved Bo for Nordre. Det ser ud til, at regnskabet går i nul i 
2022. Der er et større forbrug på varme, men mindre på el.  
Gennemgang ved Alan for Isenvad. Det ser ud til, at der bliver en lille 
overførsel på både el og varme. 
Er det godt at have en fastprisaftale på el?  

(x) 

 19.30 
– 
20.30 

Udarbejde 3. høringssvar til budget 2023 
De udsendte forslag til besparelser blev gennemgået. 
Stikord til 3. høringssvar blev udarbejdet på mødet. 

sendes 

  Deling af IS og NO (Kaffe tages forud)  

6. 20.30 
– 

21.15 

IS:  
6a: Orientering om ”Fælles retning - fælles værdier ” 
- Proces med vision/værdigrundlag under Skoletrivsel for alle 
Der er en proces i gang i personalegruppen, hvor der arbejdes med 
Isenvad Skoles vision og værdigrundlag. Der er drøftet et oplæg til en 
vision. Derefter skal der arbejdes med værdier, som understøtter 
visionen. 
 
6b: Foreløbig drøftelse af skolefest 2023 
Vil gerne arrangere skolefest igen. Personalet har fået tildelt tid til at 
deltage i festen.  
Følgende tanker blev drøftet: 

- Det er forældrerådene, som skal stå for arrangementet. 
- Der kan tages udgangspunkt i børnenes ønsker. 
- Børnene kan fremvise noget af det, de har lavet på skolen. 
- Der skal evt. laves tiltag for at blande forældrene. 
- Det store fælles madbord skal overvejes, da det ikke er alle, der 

har mulighed for at nå hjem inden festen for at lave mad. 

 
 
 
 
 
 

x 
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- Festen kan evt. være afslutning på en emneuge, hvor de ældste 
elever har lavet mad. 

 
 

6c: Drøftelse og vedtagelse af princip for kommunikation  

6. 20.30 
– 

21.15 

NO:  
6.a Drøftelse og godkendelse af vedlagte trafikpolitik 
Politiken blev rettet til på mødet. Pga. mandefald var bestyrelsen ikke 
beslutningsdygtig. Derfor er godkendelse udsat til næste møde. 
 

6.b Drøftelse af anvendelse af overskud fra skolefest 
Fra sidst: Bestyrelsen vil gerne drøfte, hvad overskuddet skal gå til. 
Noget er øremærket lejrskole i 8. kl. Hvor meget er det? Hvor meget er 
tilbage? 
Skal det bruges på jubilæet eller skal der købes noget til eleverne. 
 
Overskuddet fra skolefesten går pt. til lejrskolen på 8. årgang. 
Bestyrelsesmedlemmer, der var til stede på mødet, lægger op til, at 
overskuddet fortsat går til lejrskolen. 
Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig pga. mandefald. Derfor er 
beslutningen udskudt til næste møde. 
 
Værdidagen d. 7. okt.: 
Kort orientering om indhold og næste skridt. 

 
x 

7. 21.15 
– 
21.25 

Personalesager  
 

8.  Opslag til AULA 
Nordre 
Skole er i gang med en renovering af et gammelt depot ved A-
indgangen. Det skal være et nyt mødelokale. Den tidligere tandklinik, 
som indeholder en base, skal renoveres. 
Der er gang i planlægningen af skolens 50-års jubilæum. Der bliver en 
jubilæumsuge i august 2023. 
Der er udarbejdet høringssvar ift. de spareforslag, der er kommet fra 
Børn -, Kultur- og Fritidsudvalget. 
Der er info-møde vedr. SGU d. 24. nov. kl. 17. 
 
Isenvad 
Isenvad SFO & Børnehus afholder adventsarrangement, hvor 
æbleskiveboden er flyttet udenfor. 
Der er udarbejdet 3. høringssvar ift. de varslede besparelserne på børn- 
og ungeområdet. 
Der er info-møde vedr. SGU d. 24. nov. kl. 17. 
Er der opbakning til en madordning, som fx skolemad.nu ? 

 

 21.25 
- 
21.30 

Evt.  

Punkter til kommende møder: 


